
Protokół Nr 114/22 

z  posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego 

z dnia 3 lutego 2022 r.  

 

Ad. 1. 

 W gabinecie Starosty Golubsko-Dobrzyńskiego 114. posiedzenie Zarządu Powiatu Golubsko-

Dobrzyńskiego o godzinie 1330 otworzył i prowadził Pan Franciszek Gutowski Przewodniczący 

Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

Ad. 2. 

 Na podstawie listy obecności stwierdzono, że frekwencja członków Zarządu wynosi 100%. 

Nieobecna była Pani Katarzyna Orłowska Sekretarz Powiatu. 

Ad. 3.  

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wnioski do porządku obrad. 

Wniosków nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Zarządu zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie 114. posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wnioski w sprawie zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z 113. posiedzenia Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego. 

5. Uchwały Zarządu Powiatu Golubsko-Dobrzyńskiego: 

5.1. w sprawie upoważnienia Dyrektora Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Golubiu-

Dobrzyniu do składania oświadczeń woli związanych z zawarciem i realizacją umowy oraz 

zlecenia na wykonanie dokumentacji projektowej pn. ,,Dostosowanie pomieszczeń szkolnych dla 

potrzeb Publicznej Szkoły Muzycznej I stopnia w Golubiu-Dobrzyniu – część I  

6. Sprawy różne: 

6.1. Pan Tomasz Zwoliński – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 

Infrastruktury i Rozwoju – odpowiedź w sprawie wniosków o modernizację drogi powiatowej 

na odcinku Węgiersk – Macikowo – Nowogród – Paliwodzizna; 

6.2. Pan Tomasz Zwoliński – Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa, 

Infrastruktury i Rozwoju – odpowiedź w sprawie modernizacji drogi powiatowej nr 2133C 

relacji Sitno-Wielgie. 

7. Wolne wnioski. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad.4. 

  Przewodniczący Zarządu zaproponował, aby przyjąć protokół z 113. posiedzenia Zarządu 

Powiatu przeprowadzonego dniu 25 stycznia 2022  r. bez odczytywania. 

Protokół z 113. posiedzenia Zarządu Powiatu został przyjęty bez odczytywania. 

Ad.5.1. 

  Przewodniczący odczytał pismo Pana Tomasza Zwolińskiego Przewodniczącego Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Infrastruktury i Rozwoju, w którym członkowie komisji potwierdzili 

potrzebę modernizacji drogi powiatowej na odcinku Węgiersk – Macikowo – Nowogród – 

Paliwodzizna. Jednakże w związku z realizacją obowiązującego harmonogramu stwierdzono, że 

rozpatrzenie wniosków nastąpi przy tworzeniu kolejnego harmonogramu modernizacji dróg 

powiatowych.  

 Zarząd Powiatu przyjął stanowisko, takie jak Komisja.  



Ad.5.2. 

 Przewodniczący odczytał pismo Pana Tomasza Zwolińskiego Przewodniczącego Komisji 

Ochrony Środowiska, Rolnictwa, Infrastruktury i Rozwoju, w którym poinformowano, że Komisja 

przeanalizowała wszystkie wnioski i wśród nich był też wniosek mieszkańca gminy Zbójno o 

modernizację drogi powiatowej 2133C relacji Sitno-Wielgie. Członkowie potwierdzili potrzebę 

modernizacji drogi i dlatego została ona umieszczona w październiku 20219 r. ujęta w harmonogramie 

i znajduje się na pozycji numer 2 dróg z gminy Zbójno. Harmonogram jest w trakcie realizacji. 

Ponadto poinformowano, że Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Golubiu-Dobrzyniu 

poinformował o prowadzonym na bieżąco przeglądzie stanu dróg i przystąpieniu do jego naprawy po 

okresie zimowym.  

Zarząd Powiatu przyjął stanowisko, takie jak Komisja. 

 

Ad.6. 

   

Przewodniczący Zarządu zapytał, czy ktoś z obecnych zgłasza wnioski. Wniosków nie 

zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu podjął decyzję o zakończeniu posiedzenia. 

 

Ad. 7.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zakończyło się o 1345. 

Przewodniczący Zarządu –  Franciszek Gutowski   ……………………………… 

Wicestarosta                       - Danuta Malecka   ……………………………… 

Członek Zarządu                - Roman Mirowski   ……………………………… 

Członek Zarządu                - Jacek Foksiński   ……………………………… 

Członek Zarządu                - Danuta Brzoskowska   ……………………………… 

 

 

 

 
 

Sporządziła: Emilia Pęcak  

Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Społecznych 
 

Sprawdził: Bartłomiej Arentowicz – Inspektor Ochrony Danych  

 


